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Central Tunnel, Buildings, Electrical and Mechanical Works –  
“Excavator” STEAM Workshop for PLK Fung Ching Memorial Primary School 

 
On April 30, 2025, the Central Kowloon Route – Central Tunnel and Buildings, Electrical and Mechanical Works 

Project Team held three sessions of the “Excavator STEAM Workshop” for P.5 students at PLK Fung Ching 

Memorial Primary School. The Project Team introduced the CKR Project, conducted a guided tour at the CKR 

Community Liaison Centre, and facilitated an excavator model assembly session to help students learn about the 

construction process and benefits of the CKR project. 

 

中段隧道、大樓及機電工程 – 保良局馮晴紀念小學參與「挖土機 STEAM 工作坊」 
 

在 2025年 4月 30日，中九龍幹線的中段隧道、大樓及機電工程團隊為保良局馮晴紀念小學的小五學生舉

辦了三場主題為「挖土機 STEAM 工作坊」。同學們在活動中通過工程團隊的講解、親手製作挖土機模型

以及填寫工作紙，了解中九龍幹線的設計及技術應用，讓學生們深入認識整個工程的建造過程及其效益。 

  

  

 


